

Mötesprotokoll 2023.03
230313 via TEAMS

| | | |
|----------------|---------------------|----------|
| Närvarande: | Magnus Månsson | Ordf. |
| | Patrik Persson | Viceordf |
| | Liselott Schönström | Sekr |
| | Lennart Nielsen | Kassör |
| | Jenny Pålsson | |
| | Tomas Olsson | |
| Adjungerad: | Carina Månsson | |
| Ej närvarande: | Emma Rudnert | |

§§ 38 Mötets öppnande

MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 39 Föregående protokoll

Protokoll 2023.02 och protokoll konstituerande möte 230225 godkändes.

§§ 40 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 41 Ekonomi/Budget

Lennart justerar de dokument som Maj-Lis Svensson har ifrågasatt.

§§ 42 Styrelsens planering

MM har skickat de stadgeändringar för Södra Bilsportförbundet som beslöts på årsmötet i Hässleholm 230225. Ska godkännas av SBF. JP tog upp frågan om vi betalar för mycket för one.com. Vi betalar för att kunna göra en hemsida, domän och mail. Hemsidan behöver vi inte, så beslut om att ta ett billigare alternativ. Erbjuder ungdomar att gå in som adjungerande i styrelse, valberedning och kommittéer. JP har hand om detta. CM tittar på det som JP har skrivit, innan det läggs ut på hemsidan. Resestipendium ersätter resebidrag, PP ska skriva ihop något. CM läser igenom innan det läggs på hemsidan. JP håller på att uppdatera hemsida, ändra Förbund till Distrikt. Alla dokument behöver ses över och uppdateras. Svedala MK vill vara värdar för årsmötet 2024. Beslut om att LS meddelar Svedala MK att de kan vara värdar 2024. Projektstöd för tjejer. LS skickar till alla klubbar. JP har nu tillgång att lägga in på Facebook. JP har gjort ett nytt Södra konto på Google Drive. Tar bort det gamla, då det var oklart vem som var ägare till detta. Alla i styrelsen har fått info om inloggning till det nya kontot. Pga missförstånd, så har inte namnen på ombuden till Förbundsmötet, skickats in i tid, vilket innebär att Förbundsmötet får bestämma om Södra ska få någon rösträtt vid mötet. Det är totalt 5 distrikt som inte har skickat in i tid. Be ER att kolla upp Malmö Raceway Motorklubb. Vi behöver någon kontaktperson i den klubben. Den mailadressen och de uppgifter vi har i

nuläget är inte aktuella. LS kollar med SBF om de har något program för digital signering, som distrikten kan använda.

§§ 43 Styrelsens rapportering.

LS gjort förslag till mötesdagar. JP lägger in dem i Google-kalendern. TO kollar med Rugsveen om han fortsätter som politikerkontakt. TO gjort mailjour-lista. LS har skickat till Disa om nya styrelsen. LS skickat minnesanteckningar från arbetsmötet till styrelsen. LS skickat till Disa om parentation för Tycho Andersson på Förbundsmötet. LS har gjort mallar till årsmöteshandlingar och årsmötesprotokoll. Ska läggas i Google Drive när de är godkända. LS skickat uppdatering av "vita listan". CM läser igenom inbjudan till utbildningen i Idrottonline, skickar sen till LS som skickar ut till förtroendevalda.

§§ 44 SBF info

Mail från Disa ang hennes ersättare(föräldraledig). Mail från Disa uppdatera styrelseuppgifter efter årsmöte i distrikten. Mail från Kenneth Ericson valberedningen SBF ang vilkas mandatperiod går ut i år. Kostnader för utbildning. LS skickar till Södras utbildare Mail från Kurre 230228 ang tävling på väg. LS skickat till SGA i rally. Mail från kartingutskottet ang anmäla intresse för Karting on Tour. ER skickar till kartingklubbarna.

§§ 45 Sportgren/SGA

SGA E-sport, har valberedningen kontaktat Lenander TMK? LS kontaktar valberedningen. Kristian Ribbnäs har meddelat att han fortsätter som SGA i karting. Nya DM-regler för karting 2023 godkändes. JP lägger på hemsidan. Be valberedningen att jobba för en SGA i RB. Race for Fun ska köra på Knutstorp, är ansökt som Enkel bilsport. Ring Knutstorp har ingen banlicens för Enkel bilsport. MM kontaktar utskottet i Enkel bilsport.

§§ 46 Utbildning

Idrottonline 30 mars i Malmö.

§§ 47 Inkommen post

Från RF SISU Blekinge. Mail från Emma Lange om co-driver utbildning rally. LS hänvisar till Södras hemsida. Mail från RF SISU Skåne. Mail från RF, Rf SISU Skåne. Mail från Västra ang utbildningar folktrace, rally. >LS vidarebefordrat till SGA folktrace o rally. Mail från TO till SBF angående säkerhetsarbete och utbildning i detta., svar från Rickard Johansson.

§§ 48 Ärendebank

Hur ska den hanteras? Att tänka på till nästa möte.

§§ 49 Övrigt

Profilkädder, vad finns och vad behöver vi beställa? LN kollar upp vad han har. Ändra mailadress från virtuell till esport. JP fixar detta. Claes E ska ha tillgång till Google Drive med egen inloggning. Han ska kunna se klubbar, vita listan, förtjänsttecken, Lennart Nilssons hederspris o miljö. Göra mappar till alla sportgrenar i Google Drive. Göra inloggning till var och en. Nytt bokföringsprogram, MM pratar med revisorn.

§§ 50 Nästa möte

230403

§§ 51 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson